
Oblastný futbalový zväz Bratislava – mesto,  

Junácka 8, 832 80 Bratislava 

 

Zápisnica 
 

z Konferencie ObFZ Bratislava – mesto, konanej dňa 14.09.2021 v  Bratislave 
 
Prítomní: Na konferenciu ObFZ Bratislava-mesto (ďalej len ObFZ BA-mesto) bolo 
pozvaných celkom 44 osôb. 
Podľa prezenčnej listiny  z 35 delegátov s právom hlasovať  bolo prítomných 18, t.j. 
51,43 %.  
 
Program 
 

1. Otvorenie 
2. Správa mandátovej komisie 
3. Schválenie programu konferencie ObFZ  BA-mesto 
4. Schválenie pracovných komisií a pracovného predsedníctva 
5. Správa o činnosti ObFZ BA-mesto za rok 2020 
6. Správa o hospodárení ObFZ BA-mesto za rok 2020 – čerpanie rozpočtu  
7. Návrh rozpočtu na rok 2021 – schválenie rozpočtu 
8. Správa revíznej komisie  
9. Novelizácia Stanov ObFZ BA-mesto 

10. Potvrdenie delegátov na konferenciu BFZ za ObFZ BA-mesto  
11. Diskusia  
12. Návrh uznesenia 
13. Záver 

 
K bodu 1.  
Rokovanie otvoril p. Kunst, ktorý bol VV poverený vedením konferencie.  
Privítal predsedu BFZ p. Jánošíka, hostí a delegátov.    
 
K bodu 2.  
Správu mandátovej komisie predniesol jej predseda p. Bóc Miroslav konštatoval, že 
z 35 delegátov s právom hlasovať je prítomných 18, t.j. 51,43 %. Konštatoval, že 
Konferencia ObFZ  BA–mesto je uznášania schopná, správa je prílohou k zápisnici 
 
K bodu 3.                                                                                                                                               
Pán Kunst, predniesol program konferencie, ktorý bol následne schválený všetkými 
prítomnými delegátmi. 
 
K bodu 4. 
Pracovné  predsedníctvo a pracovné komisie boli navrhnuté a jednohlasne 
schválené v nasledovnom zložení:   
Pracovné predsedníctvo: pp. Suchý, Vlček, Kunst, Udvardy, Špaček a Jánošík 
Mandátová komisia: pp. Bóc, Štofik, Derkay 
Návrhová komisia: pp. Kovačič, Vajda, Horvát 
 
 



K bodu 5. 
Správu o činnosti  predniesol predseda ObFZ BA-mesto p. Suchý. Zhodnotil  prácu  
VV, odborných komisií, hospodárenie a spoluprácu s BFZ a ObFZ Bratislava – vidiek 
v neľahkom období pandémie koronavírusu, ktorá výraznou mierou zasiahla nielen 
futbal v celoslovenskom ponímaní, ale, samozrejme, aj na úrovni ObFZ BA–mesto. 
V týchto ťažkých časoch boli zastavené všetky súťaže, čo malo negatívny dopad na 
ekonomiku klubov i priebeh súťaží.    
Dôraz funkcionárov zväzu bol v priebehu uplynulého roku kladený najmä na 
ekonomickú pomoc klubom. Odpustenie poplatkov za štart v jednotlivých súťažiach, 
či príspevok vo výške 1000,-Eur všetkým klubom mali aspoň čiastočne zaceliť rany 
spôsobené pandémiou.  
 
Správu doplnili vo svojich vystúpeniach aj predsedovia ŠTK p. Štofik, KR p. Páchnik, 
za predsedu KM p. Štofik a predseda DK p. Bóc.. 
 
K bodu 6. 
Správu o hospodárení ObFZ BA-mesto za rok 2019 a 2020 predniesol p. Vlček, 
správa tvorí prílohu k zápisnici.  
 
K bodu 7  
Návrh rozpočtu ObFZ BA-mesto na rok 2021 predniesol p. Vlček. Rozpočet  bol 
schválený jednohlasne v súlade s predloženým návrhom, ktorý tvorí prílohu k 
zápisnici. 
 
K bodu 8. 
Správu RK predniesol jej predseda p. Lônčík. 
 
K bodu 9. 
Pán Špaček oboznámil prítomných s priebehom prípravy Stanov ObFZ BA–mesto 
a na základe poverenia VV predložil k schváleniu návrh na ich zmenu. Delegáti 
konferencie schválili predloženú Novelizáciu Stanov ObFZ BA-mesto jednomyseľne. 
 
K bodu 10 
Bolo navrhnutých 25 delegátov za ObFZ BA-mesto na konferenciu BFZ, ktorí boli 
následne plénom jednohlasne schválení.  
 
K bodu 11 
 
Pri príležitosti okrúhlych životných jubileí odovzdal pred diskusiou predseda ObFZ 
BA-mesto p. Suchý spolu s predsedom BFZ pamätné plakety ObFZ BA-mesto 
dlhoročným funkcionárom na rôznych pozíciách v štruktúrach Slovenského futbalu. 
Ocenenými boli pp. Vladimír Randa ( 80 rokov ), Ján Blecha ( 70 rokov ) a Miroslav 
Trúchly ( 60 rokov ).  
 
V diskusii vystúpili:  
 
Predseda BFZ p. Jánošík vyzdvihol spoluprácu medzi ObFZ BA-mesto a BFZ a 
vyzval delegátov aby sa zúčastnili konferencie BFZ 23.09.2021. 
Ďalej v diskusii vystúpili pp. Beliansky, Janky, Palenčár, Wänke a   
predseda p. Suchý. 



 
Pán Beliansky vo svojom príspevku vzniesol požiadavku zverejňovať na stránke 
ObFZ BA-mesto stanovy, zápisnice z konferencie a zasadnutí VV, ako aj menovite 
uviesť členov VV. Ďalej požadoval vysvetliť neprečerpanie finančných prostriedkov 
vo výške 85 000,-EUR z čiastky alokovanej klubom ObFZ BA-mesto na infraštruktúru 
v 1. a 2. etape. 
 
Pán Janky upozornil na nutnosť aktualizácie ročníka v súťažiach starších a mladších 
žiakov na webovej stránke BFZ. Ďalej vyslovil nespokojnosť s malým počtom 
stretnutí v súťažiach prípraviek. 
 
Pán Palenčár vo svojom diskusnom príspevku poďakoval predsedovi ObFZ BA-
mesto za konštruktívny prístup a kooperáciu pri zosúladení a finalizácii návrhu 
novelizácie stanov. Ďalej vzniesol požiadavku o možnosti rokovania s miestnymi 
samosprávnymi orgánmi vo veci zníženého nájmu telocviční pre deti zo športových 
klubov. 
 
Pán Wänke poďakoval a ocenil postup VV ObFZ za prijatie uznesenia o poskytnutí 
finančného príspevku vo výške 1 000,-EUR každému riadnemu členovi ObFZ BA-
mesto, ktorý čiastočne pomohol klubom zmierniť následky pandémie. 
 
K diskusným príspevkom zaujali stanoviská s vysvetlením pán Suchý a pán Kunst. 
 
 
 
K bodu 12 
Návrh uznesenia predniesol  predseda návrhovej komisie p. Kovačič, uznesenie bolo 
jednohlasne schválené. 
 
K bodu 13 
Konferenciu ukončil p. Suchý, ktorý poďakoval prítomným za tvorivý a vecný 
prístup k rokovaniu a vyzval delegátov aby sa zúčastnili konferencie BFZ 23.09.2021. 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Ľubomír Udvardy                                               Ing. Ľubomír  Suchý  
                      sekretár                                                                       predseda  
             ObFZ Bratislava-mesto                                            ObFZ Bratislava-mesto  


